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Protokół Nr 17/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

 Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w sposób zdalny w dniu 23 czerwca 2021 roku   

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00, a zakończyło się o godzinie 14:35.         

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) 

 

Ad 1. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2020 rok. 

5. Analiza  Sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

6. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Ad 3. 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 

3.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za rok 2020. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Poprosił o przedstawienie sprawozdania oraz podanie informacji na temat sytuacji COVID-

owej w Powiecie Myśliborskim.  

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła sprawozdanie finansowe szpitala za 2020 rok. Poinformowała, że wynik 

finansowy szpitala za rok 2020 wyniósł 2 504 000,00 zł na minusie. Zwróciła uwagę, że jest 

on lepszy o kwotę 1 055 000,00 zł niż w 2019 roku. 

Przekazała, że na poprawę tej kwoty wpłynęło wiele czynników tj. umorzenie podatku od 

nieruchomości, umorzenie pożyczki przez Gminy Dębno, oraz uzyskanie dodatkowych 

środków z Narodowego Funduszu Zdrowia na walkę z COVID-em. Umowa na kolejny rok 

będzie podobna do roku 2021. Dodała, że w wyniku trudnych zadań wykonywanych przez 

szpital w roku 2020, ryczałt za ten rok osiągnął poziom 82%. 

Przekazała, że koszty szpitala są większe o 1 782 000,00 zł niż za miniony rok 2019. 

Przyczyną wzrostu kosztów jest m.in. wzrost cen, zakupywanie sprzętu „na zapas” tj. 

maseczki, rękawice, kombinezony. Wzrosły również ceny usług takich jak pranie, wywóz 

odpadów medycznych i żywienie. Firmy startujące do przetargów dyktowały warunki, szpital 

nie miał wyboru kontrahentów, gdyż pojedyncze firmy stawały do przetargów. Odniosła się 

do kosztów dotyczących wynagrodzeń. Poruszyła temat dodatków pielęgniarskich i dla osób 

pracujących z pacjentami zarażonymi COVID-19. Przekazała, że jest to kwota ok. 480 000,00 

zł. Poinformowała, że w roku 2020 Powiat Myśliborski przekazał na rzecz Szpitala w Dębnie 

kwotę w wysokości 2 481102,73 zł, natomiast Gmina Dębno przekazała szpitalowi kwotę  

1 723400,00 zł. Środki te zostały wykorzystane na spłatę zobowiązań. Przekazała, że 

zobowiązania długoterminowe zmniejszyły się o kwotę 579 000,00 zł. Zmniejszeniu uległy 

również zobowiązania wobec dostawców na kwotę 1 309 813,00 zł. Wynik finansowy jeżeli 

chodzi o wskaźniki ekonomiczne wskazuje na to, że sytuacja szpitala ulega poprawie. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Odnosząc się do informacji podanych przez panią Elżbietę Głowacką podkreśliła, że średnia 

krajowa wykonania ryczałtu wynosi 82 %. Przekazała, że Szpital w Dębnie utrzymał się na 

poziomie średniej krajowej ryczałtu. Dodała, że szpital ma możliwość nadrobienia ryczałtu do 

końca 2021 roku. Przekazała, że patrząc na progres w szpitalu, który ma miejsce w ostatni 

kilku miesiącach nie będzie problemów z wykonaniem ryczałtu za ten rok jednocześnie 

nadrabiając rok poprzedni.  

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o.  
Dodała, że na chwilę obecną ogólny procent wykonania ryczałtu wynosi 89 %.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? Poprosił o krótkie przedstawienie 

sytuacji COVID-owej w powiecie.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Poinformowała, że 22 maja br. w szpitalu został zamknięty oddział covidowy. Dodała, że 

oddział covidowy w Szpitalu w Dębnie był najdłużej utrzymanym oddziałem w całym 

województwie. Przekazała, że od momentu zamknięcia oddziału covidowego do obecnej 
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chwili do szpitala nie przywieziono żadnego pacjenta z podejrzeniem koronawirusa. Dodała, 

że spadła zachorowalność co widać po ilość wykonywanych testów PCR.  

Przekazała informację dotyczące prowadzenia punktu szczepień przeciwko COVID-19. 

Przekazała, że punkt funkcjonuje bardzo dobrze oraz, że znaczna większość osób została już 

zaszczepiona. Odniosła się do dalszego funkcjonowania szpitala przy planowanej IV fali 

zachorowań. Prawdopodobnie nie zostaną uruchomione oddziały covidowe, jedynie szpitale 

jednoimienne będą przyjmować pacjentów zarażonych COVID-19. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 
Odnosząc się do punktu podsumującego sprawozdanie, zapytał o wykonany audyt i  zalecenia 

jakie wypracowano, które  z nich zostały wdrożone i częściowo zrealizowane przez szpital?  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Przekazała, że  sprawozdanie z wykonania audytu zostało wysłane wszystkim radym, było on 

oprzedstawione na prośbę Pana radnego Arkadiusza Mazepy.  

 

Członek Komisji  – Krystyna Wyszyńska 
Zapytała, jaka jest sytuacja oddziału dziecięcego w szpitalu w Dębnie? Czy prawdą jest, że 

oddział zostanie zamknięty? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Odpowiedziała, że po zamknięciu oddziału covidowego rozpoczęły się rozmowy  

o przeniesieniu oddziału dziecięcego na jego wcześniejsze miejsce. Dodała, że do NFZ-u 

zostało wysłane pismo z zapytaniem czy szpital otrzyma kontrakt na przyszły rok na oddział 

dziecięcy. Przekazała, że przed przeniesieniem oddziału należałoby wykonać remont. 

Poinformowała, że otrzymała informacje, aby wstrzymać się z remontem. Pojawiają się 

również informacje, że oddziały dziecięce w szpitalach powiatowych będą zamykane.  

Na terenie województwa zostanie utworzone centra, w którym będą leczone dzieci. 

Zapewniła, że do końca roku oddział dziecięcy w szpitalu będzie funkcjonował. Nie ma 

jednak informacji co się wydarzy od miesiąca stycznia. 

 

Członek Komisji  – Krystyna Wyszyńska 
Zapytała, jak na tą decyzję NFZ-u zareagowała Izba Lekarska oraz Konsultanci do Spraw 

Pediatrii w województwie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Odpowiedziała, że kontaktowali się w tej sprawie z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Przekazała, że otrzymali informację, że zmiana ta jest decyzją odgórną rządu. 

Odniosła się do odbytego spotkania w Kołobrzegu. Przekazała, że z informacji jakie tam 

przekazywano wynika, iż utrzymają się oddziały, które są wysoko specjalistyczne. Dodała, że 

tak małe oddziały jak w szpitalu powiatowym w Dębnie nie mają szans na utrzymanie.  

 

Członek Komisji  – Krystyna Wyszyńska 

Zapytała, czy Pani Prezes szpitala ma jakiś pomysł na oddział dziecięcy w Dębnie? Czym 

można byłoby się zająć żeby ten oddział utrzymać?  
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Odpowiedziała, że osobiście miała bardzo dużo pomysłów na zastąpienie oddziału 

covidowego jakimkolwiek innym oddziałem. Przekazała, że otrzymała zalecenia z NFZ-u aby 

wstrzymać się z działaniami w tej sprawie. Dodała, że szpital czeka na reformę, która ma 

zostać wprowadzona od miesiąca stycznia. Nie ma jednak żadnych informacji na temat 

kierunku, w którym będzie ona zmierzać.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

3.2. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Poprosił o przedstawienie informacji.  

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Przedstawiła sprawozdanie z bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2020. Zwróciła 

uwagę, że w 2020 roku działania inspekcji zostały zdominowane przez koronawirus. Jednakże 

nie zmniejszono działań w zakresie pobierania próbek wody oraz kontroli sprawdzania 

żywności. Dodała, że wszystkie inne działania również były prowadzone, natomiast nie w tak 

dużym stopniu. Zwróciła uwagę, że 17 pracowników merytorycznych musiało zapewnić 

właściwy stan bezpieczeństwa dla całego powiatu. Przekazała, że znaczące wzrosty 

zachorowań na COVID-19, które rozpoczęły się w miesiącu październiku, a mające apogeum 

w miesiącu listopadzie były znacznie ponad siły jednostki. Odniosła się do treści 

przedstawionych w ocenie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2020. Dodała, że 

działania jednostki były utrudniane z uwagi na bardzo liczne zapytania o informację 

publiczną nie tylko związanych z zachorowaniem na COVID-19, ale i z innych dziedzin.  

Złożyła podziękowania dla Starosty Myśliborskiego i całego samorządu oraz jednostek 

organizacyjnych  i służb za to, że wspomagali działania Państwowej Inspekcji Sanitarnej. 

Obszary, które wymagały nadzoru i kontroli są bardzo obszerne. Zwróciła uwagę na działania 

jakie wykonywano.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań  i uwag nie zgłoszono.  

 

3.3. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał jak wyglądała pomoc, która była przekazywana przez Powiatowy Urząd Pracy do 

przedsiębiorców w stosunku do zapotrzebowania jakie składali przedsiębiorcy?  

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu – Beata Stachurska-Wołk 

Odpowiedziała, że wszyscy przedsiębiorcy, którzy spełniali warunki formalne, zgodne  

z przepisami lub przynależeli do odpowiedniej branży, bądź odnotowali odpowiednie spadki 

obrotów w swoich firmach na bieżąco otrzymywali pomoc. Nie odnotowano żadnych 

zawirowań związanych ze środkami finansowymi. Każde zapotrzebowanie na każdą formę 

wsparcia było realizowane. Dodała, że na koniec roku pojawiły się drobne problemy 
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związane z nowelizacją ustawy. Przyczyniło się to do dłuższego czasu oczekiwania na środki 

przeznaczone na realizację zadań.  

Poinformowała, że w obrębie naszego powiatu na pomoc dla przedsiębiorców Powiatowy 

Urząd Pracy przeznaczył prawie 22 mln zł. Dodała, że do realizacji pomocy dla 

przedsiębiorców zaangażowani byli wszyscy pracownicy PUP. Przedstawiła zestawienie 

znajdujące się na stronie 33 informacji.  

Przekazała, że 2800 przedsiębiorców otrzymało pożyczki. Dodała, że 1284 pracowników  

z różnych firm otrzymało dofinansowanie do wynagrodzenia w celu utrzymania miejsc pracy 

przez przedsiębiorców. Przekazała, że środki były wydatkowane na bieżąco. Przekazała, że 

kilkunastu przedsiębiorców otrzymało odpowiedź odmowną z uwagi na to, że nie spełniali oni 

warunków formalnych. Zwróciła uwagę, że pomoc udzielana jest do dnia dzisiejszego. 

Zmieniła ona formę z pożyczek na dotację w wysokości 5000 zł. Skala pomocy zmniejszyła 

się w stosunku do tego co było na początku. Są udzielane pojedyncze dotacje, głównie ze 

względu na to, że wszyscy ci, którzy mogli otrzymać wsparcie już z tej pomocy skorzystali. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są jeszcze pytania do informacji z działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Myśliborzu za 2020 rok ?  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

3.4. Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Pyrzycach z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że sprawozdanie będzie omówione podczas sesji Rady Powiatu. Zapytał, czy są 

pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad 4. 

Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Poprosił o omówienie przedmiotowego raportu.  

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Omówił Raport o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2020 rok. Poinformował, że został on 

przygotowany w oparciu o założenia wskazane w uchwale Rady Powiatu. Przekazał, że 

poprzedni rok został przeanalizowany pod kątem zadań wpisanych w strategiach  

i programach. Dokument ocenia pracę Zarządu Powiatu w ostatnim roku. Przedstawił 

informacje na temat porównanych wskaźników i realizacji zadań. Odniósł się do zapisów 

dotyczących sytuacji finansowej Powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Odnosząc się do strony 103 Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2020 rok, gdzie 

podano informacje na temat postępowań przetargowych nieruchomości zapytał, jakie 

postępowanie nie odbyło się i dlaczego na tą nieruchomość nie było chętnych? 
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Wicestarosta – Alicja Prill  

Wyjaśniła, że w roku 2020 nie było chętnych na zakup nieruchomości z powodu trwania 

pandemii koronawirusa. Dodała, że wspomniana nieruchomość była to działka nad jeziorem 

Królewskim w Myśliborzu.  Przekazała, że informację te potwierdzi Sekretarz Powiatu po 

sprawdzeniu tego w Wydziale. Poinformowała, że przetarg w tym roku został 

przeprowadzony. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Odnosząc się do strony 107 Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok poprosił  

o doprecyzowanie zdania mówiącego o szukaniu kolejnych rozwiązań przez Zarząd 

mających na celu poprawę kondycji obu spółek szpitalnych. Poprosił o rozszerzenie tego 

zapisu w raporcie. 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Wyjaśnił, że w raporcie został przedstawiony opis dotyczący ochrony zdrowia w Powiecie 

Myśliborskim, gdzie szczegółowo podano działania jakie podejmowano. Podał informacje  

w tej sprawie.  Dodał, że opis, który znajduje się w części materiału zasadniczego opisuje 

szczegółowo działania na przełomie roku 2020-2021. Przekazał, że w podsumowaniu raportu 

starano się ująć tylko najważniejsze obszary.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przystąpił do procedowania nad projektem uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie udzielenia dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Poinformował, że Komisja nie ma obowiązku opiniować niniejszej uchwały, ale ma takie 

prawo zgodnie z §35 ust. 2 Statutu Powiatu Myśliborskiego. Wyjaśnił, że Komisje stałe 

opiniują projekty uchwał a nie podejmują uchwały.  

Kolejno zwrócił się do członków Komisji z zapytaniem i prośbą o zajęcie stanowiska  

w sprawie zaopiniowania tej uchwały.  

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz  

Przekazał, że jeżeli Komisja nie ma obowiązku podejmować ani opiniować uchwały, 

najlepszym wyjściem będzie aby przekazać ją bezpośrednio pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Ad 5. 

Analiza Sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przedstawił uchwałę Składu Orzekającego RIO w Szczecinie Nr XC.223.2021 z dnia 

27.04.2021r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

Myśliborskiego za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

oraz Uchwałę Składu Orzekającego RIO w Szczecinie Nr CXXXIV.305.2021 z dnia  

16 czerwca 2021 roku w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Myśliborzu absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Kolejno: 

 

Zapytał, czy są pytania do przedłożonego sprawozdania? Kolejno zapytał, jaki wpływ miał 

ten rok covidowy na wykonanie budżetu Powiatu Myśliborskiego?  

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że sprawozdanie można rozpatrywać w dwóch aspektach poprzez stronę 

dochodową i wydatkową budżetu. Poinformowała, że na bieżąco budżet był weryfikowana na 

potrzeby poszczególnych jednostek Powiatu. Poinformowała, że Powiat utracił dochody 

związane z pandemią koronawirusa w udziale wydatków dochodowych od osób fizycznych. 

Dodała, że Powiat otrzymał dochody niższe o 370 000,00 zł w stosunku do kwot zakładanych 

przez Ministerstwo Finansów.  

Kolejno przekazała informację o stracie dochodów budżetu Powiatu  z tyt. odsetek 

bankowych.  

Przedstawiła informacje na temat wysokości wypracowanych dochodów oraz stracie  

w porównaniu do 2019 roku. 

Przekazała informację również odnośnie utraty dochodów w jednostkach powiatowych tj.  

Dom Pomocy Społecznej oraz Dom Wczasów Dziecięcych.  Przedstawiła informacje  

o kwotach w porównaniu do 2019 roku. 

Kolejno przedstawiła stronę wydatkową budżetu Powiatu. Poinformowała, że na tak zwaną 

„walkę z covidem” Powiat poniósł wydatki w wysokości 2,5 mln złotych.  

Podkreśliła, że wkład własny Powiatu z całości tej kwoty 2,5 mln złotych wynosi 345 000,00 

złotych. Przekazała, że środki, które Powiat otrzymał na walkę z pandemią to kwota  

2 200 000,00 złotych. W skład tej kwoty wchodzi dotacja z budżetu państwa, środki  

z funduszu pracy oraz środki unijne.  

Przedstawiła na co zostały wydatkowane otrzymane pieniądze m.in. na zakup środków  

i sprzętu  do dezynfekcji. Przekazała, że szkoły zostały wyposażone w sprzęt do nauki zdalnej 

dla uczniów oraz nauczycieli. Dodała, że w Szpitalu w Dębnie został zakupiony sprzęt tj,  

2 respiratory, urządzenie do dezynfekcji, środki do dezynfekcji oraz przyłbice. Przedstawiła 

informacje na temat realizowanych projektów w szkołach  i jednostkach oraz zakupach jakie 

poczyniono. Poinformowała o otrzymanym wsparciu rzeczowym od Wojewody 

Zachodniopomorskiego na walkę z COVID-19. 

Poinformowała o dodatkowych środkach otrzymanych na dodatki dla pracowników m.in.  

w DPS w Myśliborzu. Podsumowała i wskazała, że Powiat nie odczuł w dużym stopniu 

skutków pandemii z uwagi na to, że jest głównie finansowany ze środków pochodzących  

z budżetu Państwa m.in. subwencji i dotacji, które nie uległy zmniejszeniu. Największy 

wpływ pandemia miała na wypracowanie dochodów własnych przez jednostki zależnych od 
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czynnika ludzkiego. Poinformowała, że Powiat w okresie pandemii zachował ciągłość 

realizacji zadań. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przystąpił do procedowania nad projektem uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok; 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok głosowało 3 Członków 

Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Członek Komisji – Krystyna Wyszyńska nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przystąpił do procedowania nad projektem uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zaproponował, aby Komisja zapoznała się z projektem uchwały, gdyż będzie on 

procedowany podczas sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Ad 6. 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu 

 

6.1. W sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2030. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę na cele szczegółowe i kierunki działań. Odniósł się do spraw oświatowych 

i podniesienia jakości oferowanych usług. Przekazał, że w przedstawionym dokumencie 

zabrakło informacji na temat sposobów i form dzięki którym będzie mogło osiągnąć założone 

cele. Poruszył temat dotyczący stwierdzenia odnoszącego się do indywidualnej pracy  
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z uczniem. Zwrócił uwagę na koszty z tym związane. Przekazał, że ten kierunek działania 

należałoby zmienić. Przekazał, że wydatki na oświatę można zwiększać, lecz nie poprzez 

przejście na nauczanie indywidualne.   

Zaproponował, aby w szkołach uatrakcyjnić zajęcia szkolne oraz kierunki ich działań.  

Kolejno zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosownie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030 głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.2. Zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  
Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 głosowało 5 Członków 

Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.3. W sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały ?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  
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6.4. W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Myślibórz, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego  

w wyniku pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Omówił sytuację związaną z pożarem budynku w m. Golczew. Odniósł się do złożonego 

przez Burmistrza Myśliborza wniosku do Starosty Myśliborskiego oraz Rady Powiatu  

w Myśliborzu o pomoc finansową w formie dotacji celowej.  

Kolejno zapytał, czy są pytania do projektu uchwały?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Gminie Myślibórz, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku 

mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny - Mirosław Piwowarczyk 

 

6.5. W sprawie przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do 

Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, jakie są przesłanki przygotowania tej uchwały oraz przystąpienia do tego 

stowarzyszenia ?  

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu  

Odpowiedział, że „Lider Pojezierza” funkcjonuje jako stowarzyszenie na obszarze Powiatu 

Myśliborskiego od 2006 roku. Przedstawił cele, dla których Powiat planuje przystąpić do 

Stowarzyszenia „Lidera Pojezierza” oraz omówił kierunki działań, które Powiat będzie 

rozwijał przy pomocy wsparcia finansowego. Przedstawił informacje na temat zasad 

współpracy i możliwości pozyskania środków finansowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 

Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” głosowało  

3 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Krystyna Wyszyńska oraz Mirosław Piwowarczyk 
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6.6. W sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Poprosił o doprecyzowanie uzasadnienia projektu uchwały. Zapytał, czy wyrównanie stawek 

ma obowiązywać we wszystkich gminach i wynosić tyle samo? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Wyjaśniła, że pierwsze opłaty dotyczą opłat za zajęcie pasa drogowego i nie zmieniają się one 

w stosunku do opłat w pierwotnie podjętej uchwale. Zmianie ulegają stawki opłat za 

umieszczenie urządzeń  w pasie drogowym. Wymieniła zmiany jakich dokonano. Zwróciła 

uwagę, że stawki zostały ujednolicone z uwagi na dużą ilość wpływających wniosków  

i utrudnienia związane z dotychczasowym wyliczeniem opłat.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.7. W sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych odcinków dróg 

powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały?   

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu  

Zapytał, jakie drogi zostały przekształcone w drogi gminne ?  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedziała, że na terenie Gminy Myślibórz przekazana zostanie droga Niesłusz-Krusze, 

Myślibórz-Zgoda, Sulimierz-Giżyn, Głazów-Renice, ul. Łużycka, ul. Ogrodowa  

w Myśliborzu. Na terenie Gminy Nowogródek Pomorski droga na odcinku Sulimierz-Giżyn, 

Giżyn-Nowogródek Pomorski. Na terenie Gminy Boleszkowice droga na odcinku Sitno-

Boleszkowice. Na terenie Gminy Dębno jest to droga na odcinku Barnówko-Więcław-

Mostno. Na terenie Gminy Barlinek jest to droga Niepocko, Laskówko oraz ul. Szosowa.  

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz  

Zapytał, co ma na celu przekształcanie dróg powiatowych na drogi gminne?  

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu  

Zapytał, na jakim odcinku zostaną przekazane drogi przy ulicy Ogrodowej oraz Łużyckiej? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedziała, że ulica Łużycka zostaje przekazana na odcinku od skrzyżowania  

z obwodnicą do skrzyżowania z drogą krajową, natomiast ulica Ogrodowa zostaje przekazana  

na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową tj. ul. Lipowa do ronda powiatowego.  
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Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu  

Zapytał, czy przekazanie dróg zostało uzgodnione z poszczególnymi gminami?  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedziała, że tak, każda z gmin była poinformowana o tym fakcie i nikt na tę chwilę nie 

wniósł uwag. Dodała, że po podjęciu uchwały będzie możliwość jej zaskarżenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, kiedy dokładnie Gminy zostały poinformowane o projekcie uchwały? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedziała, że wszystkie gminy zostały poinformowane o projektach przekazania dróg 

około dwóch miesięcy temu lub więcej ok. miesiąca lutego bądź marca. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu  

Zapytał, czy droga powiatowa na odcinku Myślibórz-Ławy była brana pod uwagę jeżeli  

chodzi o przekazanie jej Gminie Myślibórz?  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedziała, że nie było decyzji w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są inne pytania do projektu uchwały?  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg 

gminnych głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.8. W sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty 

Myśliborskiego w ramach „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 

młodzieży szkół ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim”. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów Starosty Myśliborskiego w ramach „Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży szkół ponadpodstawowych w Powiecie 

Myśliborskim” głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 – wstrzymał się od głosu.  
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Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.9. W sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 

zrealizowania przebudowy nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z odcinek Ożar-

Dziedzice. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przekazała, że petycja mieszkańców dotyczy przebudowy drogi do miejscowości Strąpie oraz 

Dziedzice. Dodała, że przebudowa drogi do miejscowości Strąpie oraz Dziedzice nie jest 

możliwa ze względu na brak środków finansowych w budżecie . Przekazała, że Wydział Dróg 

na bieżąco monitoruje stan tych dróg i na bieżąco podejmuje się łatania oraz koszenia 

poboczy wzdłuż tych dróg.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przedstawił wyjaśnienia dotyczące rozpatrzenia petycji przez Komisję Skarg Wniosków  

i petycji. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

podjęcia działań zmierzających do zrealizowania przebudowy nawierzchni drogi powiatowej 

nr 2152Z odcinek Ożar-Dziedzice głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

6.10. W sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Boleszkowice oraz 

użytkowników drogi powiatowej nr 2137Z. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 
Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej petycji. Przedstawiła informacje na temat 

stanu technicznego drogi na ul. Leśnej w Boleszkowicach. Zwróciła uwagę, że droga 

kwalifikowana jest jako droga o stanie dobrym. Jedynie odcinek jezdni za miejscowością 

idący przez las jest w stanie dostatecznym. Zwróciła uwagę, że w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego brak jest środków finansowych na wykonanie przedmiotowego remontu 

nawierzchni odcinka drogi. Jest ona na bieżąco utrzymywana. Odniosła się do kwestii 

związanej z brakiem budowy chodnika przy przedmiotowej drodze.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przypomniał, że Zarząd Powiatu oczekuje na wnioski ze strony Gminy Boleszkowice 

dotyczące rozdysponowania środków pochodzących z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych.  
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Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz  

Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o podział środków to w Gminie Boleszkowice nie ma 

jeszcze jednoznacznej sytuacji dotyczącej sprawowania funkcji przez Wójta. Odniósł się do 

petycji złożonej przez mieszkańców m. Boleszkowice. Przekazał, że w tej sprawie składał 

również interpelacje, gdzie z uzyskanych odpowiedzi wynika, że brak działań w tej sprawie 

spowodowany jest brakiem środków finansowych. Odniósł się do informacji na temat stanu 

przedmiotowej drogi. Mieszkańcy mają głównie problem z odwodnieniem. Przedstawił 

informacje dotyczące sytuacji związanych z tym problemem, podając przykłady uszkodzeń 

jakie powstają w wyniku złego odprowadzenia wód opadowych na drodze. Zwrócił uwagę na 

potrzeby mieszkańców związane z budową chodnika przy przedmiotowej drodze. Przekazał, 

że przedstawiał informacje w tej sprawie dla Wójta Gminy Boleszkowice i oczekuje na 

działania z jego strony. Przekazał, że petycja jak najbardziej jest zasadna i należy pomóc 

mieszkańcom w tej sprawie.  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg  

Przekazała, że temat nie jest jeszcze zamknięty.  Zobowiązała się do przedstawienia kosztów 

jakie będą związane z opracowanie dokumentacji na przedmiotowe zadanie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców Gminy Boleszkowice oraz użytkowników drogi powiatowej nr 2137Z 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – Mirosław Piwowarczyk 

 

Ad 7. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad 8. 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:35. 

 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 


